
Schriftelijke vraag van Sonia Van Laere, provincieraadslid, aan de deputatie van Vlaams-
Brabant 
Over de uitbetaling van subsidies in het kader van de kinderopvang 

 
Beste, 
 
Via vorige schriftelijke vragen van onze fractie kregen we zicht op de in 2012 uitbetaalde 
subsidies in de welzijnssector. Onder andere voor kinderopvang worden heel wat subsidies 
verstrekt. Zo kunnen we in een bepaald punt vernemen dat aan Landelijke Kinderopvang 
70.000 euro subsidies verstrekt wordt. Volgens datzelfde document wordt die 70.000 euro 
gebruikt om ‘initiatieven in de kinderopvang’ te subsidiëren.  
 
Over dit concrete bedrag van 70.000 euro had ik graag een antwoord gekregen op 
onderstaande vragen: 
 

1. Hoe wordt de subsidie aan Landelijke Kinderopvang berekend? 

2. Kan ik een overzicht krijgen van welke initiatieven gebruik kunnen hebben maken van 
(een deel van) dit bedrag? 


